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Protokoll från ordinarie föreningsstämma för Fornbo Samfällighetsförening  
lördagen 8 junikl.11.00 2024 
Utomhus vid Stora badet i Fornbo 
 
Vid stämman var 66 fastigheter representerade. 
 
1. Öppnande av stämman. 
Ordförande Svante Sundelin hälsade alla välkomna och förklarade stämman öppnad.  
Svante inledde med att allmänt omnämna de viktigaste händelserna under 
verksamhetsåret. En av dessa händelser är att vattenverket stängts. Skatteverket har också 
beslutat att samfälligheter inte längre behöver bokföra moms. 
Styrelsen ser framför sig att arbetet för styrelsen kommer bli lättare och anser att 
styrelsen kan minska till 9 ledamöter. 
 
2. Val av ordförande och val av sekreterare för stämman 
Till ordförande valdes Ulf Modé (2) till sekreterare valdes  
Lena Wester (35) 
 
3. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Guy Sacklén (49) och Robert Cato (22) valdes. 
 
4. Frågan om stämman utlysts i behörig ordning. 
Stämman ansåg att mötet utlysts i enlighet med stadgarna. 
 
5. Godkännande av föredragningslistan 
Föredragningslistan godkändes. 
 
6. Styrelsen och revisorernas berättelse. 
Stämman hade inga frågor eller synpunkter angående förvaltningsberättelsen och 
stämman godkände den i sin helhet. 
 
Revisionsberättelsen lästes upp av revisor Per-Arne Johansson (122) 
Revisorerna föreslår att balans och resultaträkning fastställes samt att stämman beviljar 
styrelsen ansvarsfrihet 
 
7. Fastställande av balans och resultaträkning 
Fråga: Kan styrelsen kommentera att räkenskapsåret slutade med en förlust? 
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Svar kassör Maria Gråd (3): Det var en beräknad förlust, kostnad för att återställa vägar 
där pengar då överförts från investeringsfonden. Det har också varit ökade kostnader för 
snöröjning under vintern.  
Inga ytterligare frågor och stämman fastställde balans och resultaträkningen i enlighet 
med styrelsens förslag. 
 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman. 
 
9. Motion 
Jessica Siverby (77) läste upp sin motion om att sätta upp anslagstavlor vid varje 
brevlådeställning i området. Detta för att underlätta information om aktiviteter i Fornbo, det är 
lätt att informationen försvinner bland all reklam på stora anslagstavlan. 
Stämman biföll motionen. 
 
10. Uppföljning årsstämma -23, sophantering 
Svante Sundelin redogjorde kort för den utredning som styrelsen gjort angående 
sophanteringen. Styrelsen har kommit fram till att samfälligheten inte kan få något 
specialavtal. Sedan förra stämman har det också skett en förändring av taxan och för 
fritidsboende är kostnaden nu 750 kr lägre än för fastboende. Det kommer också bli ändringar 
i sophanteringen, nya regler gör att vi kommer ha två sopkärl för sortering vid den egna 
tomten.  Senast 270101 ska detta vara genomfört. Hur det kommer påverka avgiften är i 
dagsläget oklart. 
Slutsatsen blir att det inte går att driva frågan längre och styrelsen anser att frågan nu är 
avslutad. Inga ytterligare kommentarer från stämman. 
 
11. Arvode för styrelse, revisorer samt valberedning. 
Styrelsens arvode oförändrat med 60 000kr att fördela internt inom styrelsen. 
Valberedningens arvode oförändrat med 2000kr per person. 
Revisorerna arvoderas med 2000kr per person. 
    
12.  Styrelsen förslag till arbetsplan och budget. 
Inga ytterligare frågor från stämman vad gäller arbetsplan och budget 
Stämman antog styrelsens förslag på budget och arbetsplan för 2024/2025  
 
Beslut om årsavgift 
Stämman beslöt att årsavgiften för år 2024 är 4000kr 
Avgiften ska ha betalts in 31/7 på bankgiro 5502 - 3790. 
 
13. Debiteringslängder framlägges. 
Debiteringslängd för 2024/2025 förevisades och godkändes av stämman.  
 
14. Val av styrelse samt suppleanter. 
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Lotta Dahmberg (4) och Marianne Ahlqvist (162) presenterade valberedningens förslag 
till ny styrelse. Styrelsen minskar nu enligt styrelsens förslag med 2 ledamöter. 
Stämman valde i enlighet med valberedningens förslag följande ledamöter: 
Monica StattinRönn (28)     nyval 2år 
Lena Wester (35)                 omval 1år 
Leif Warbrandt (24)             omval 2år 
Stefan Håkansson (89)         omval 2år 
Joakim Löfström (135)        suppleant, nyval 1år 
Bengt Lundberg (05)           suppleant, fyllnadsval 1år 
 
Följande ledamöter i styrelsen har mandat ytterligare 1år: 
Svante Sundelin (91) 
Olof Wallentinsson (65) 
Patrik Pettersson (77/78) 
 
15. Val av ordförande bland styrelsens ledamöter 
Svante Sundelin valdes till ordförande på ett år. 
 
16 Val av revisorer och suppleanter 
Stämman valde enligt valberedningens förslag: 
Per-Arne Johansson (124)    omval 2år 
 
Revisor Kavita Björkdahl (159) har 1år kvar.     
   
17. Val av valberedning. 
Barbro Iverstam (81), Lotta Dahmberg (04) och Marianne Ahlqvist omvaldes av stämman 
1år.  
 
18. Övriga frågor 
Tage Jansson (30): 
Jag tycker vi ska uppmärksamma dom som arbetat med vattenverket under alla år: Lennart 
Cato, Svante Sundelin och Leif Warbrandt. Förslag att dom bjuds på lunch även respektive 
bör bjudas. Stämman biföll förslaget. 
 
Guy Sacklén (49): 
Rykte att det ska installeras digitala vattenmätare. 
Svar Olof Wallentinsson (65): Läst i tidningen att under 2025 ska vattenmätarna bytas ut mot 
digitala för bättre kontroll på mätningen. Enligt uppgift i tidningen ingen extra kostnad för 
mätaren. I artikeln var ändå kommentar om trolig prishöjning. 
 
Hiller (100): 
Vi har några familjer tankar och idéer om att prova ha ett sommarcafé´ vid stora badet. Fem 
lördagar med start 29 juni. Eventuellt även andra aktiviteter i samband med det eller vid andra 
tidpunkter, till exempel möjlighet låna för att spela boule, brännboll eller fotboll. Förslag tas 
tacksamt emot. 
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Kommentarer från stämman: trevligt och positivt med café och idéer. Men kom även 
synpunkter (Robert Cato tomt 22) på att det borde ha gjorts som en motion så stämman kunde 
ha fått diskutera förslaget. Ingen som uttryckte sig negativt om att ha café men det är mer en 
principiell sak att fler ska få vara med och tycka till om olika förslag som påverkar alla i 
samfälligheten.  
Stefan Håkansson (89): uppmaning att inte ställa ner bord och stolar på baden som man inte 
längre vill ha. De flesta är så dåligt skick att det endast blir arbete för styrelsen att köra bort.  
Stefan önskar också att synpunkter på underhåll/ plogning/potthål inte framförs på FB utan 
direkt till honom eller styrelsen. 
 
Olof Wallentinsson (65) ansvarig sjö/bad och boll i styrelsen:  
Vill starta upp en arbetsgrupp som arbetar med dessa frågor. Det är en hel del praktiskt att 
göra, men även se över om intresse finns för andra aktiviteter. Informerade också om att det 
bytts brädor på bryggan och den är inte i så bra skick, kommer inom snar framtid behöva 
större åtgärder. 
 
Maria Blom(181) Vad händer med våra anslutningar/ståndare vid vägkanten? 
Svar Leif Warbrandt (24): Det är tomtägarnas egna, så man gör vad man vill. Sågar av eller 
låter stå kvar. 
 
Martin Michel (21): Vad kommer hända med tennisbanorna? Det gjordes en utredning för 
några år sedan. Har styrelsen tittat vidare på detta? 
Svar styrelsen: Nej ingen mer uppföljning. Mycket stora kostnader (en miljon att åtgärda 
/rusta upp). Sly har röjts och behöver göras igen. Möjligen kan tennisbanorna användas / 
rustas upp för användas till andra aktiviteter. Ingen mer diskussion om tennisbanorna. 
 
Allmän information om övriga aktiviteter i sommar: 
Onsdagar 18:00 tips av Bo Nilsson hur man blir en bättre boulespelare. 
Lördag 15 juni kommer Sörmland Vatten för att uppmärksamma att det är klart med V/A i 
Fornbo, Sörmland Vatten bjuder på något lättar att dricka/äta. Troligen även information om 
framtida sophantering. 
Midsommarfirande och fotbollsturnering på midsommardagen. 
Loppmarknad 6 juli. 
Träning vid stora badet onsdagar och söndagar kl.9.00 med start 7 juli. 
Bouleturnering 13 juli 
Metartävling också 13 juli. 
Kräftfiske kommer det bli och troligen med samma regler som förra året. Fiskeföreningen i 
Nedingen kommer inte ha någon gösutsättning i år. 
 
 
Svante Sundelin tackade av Maria Gråd, Ola Mjørud och Hannele Jussila som alla tre slutar i 
styrelsen. 
 
19. Meddelande om tid och plats för anslag om stämmoprotokoll. 
Protokollet sätts upp på anslagstavlan senast 22 juni-24. Läggs även ut på hemsidan 
www.fornbo.se  
 
20. Avslutning 
Ordförande avslutade mötet.  
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……………………………………….            …………………………………………  
Mötesordförande                                            Sekreterare 
Ulf Modé                                 Lena Wester 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………………………..            ………………………………………………………….. 
Justerare                                                               Justerare 
Guy Sacklén               Robert Cato 


